
 
Aan: Gemeenteraad Noordenveld 
Van: Bestuur St. Dorpshuis Peize e.o. 
Datum: 26 juni 2025 
Betreft: MFA Peize 

Graag gebruiken wij de mogelijkheid om in te spreken voorafgaand aan de behandeling van de 
Perspectiefnota op 30 juni 2025 in uw raad. 

1. Wie zijn wij 
Wij zijn het bestuur van het Dorpshuis in Peize (DP), een ontmoetingsplek voor het hele dorp. Ruim 
50 verenigingen en organisaties maken actief gebruik van onze faciliteiten, zoals de jeugdsoos, 
muzieklessen, sportgroepen, biljartclubs, de bibliotheek XS, huisvesting voor Historische Vereniging, 
Huiswerkinstituut Peize, WiN en vele anderen. Het Dorpshuis draait goed en vervult een centrale rol 
in het sociale leven van Peize. 

2. Ons gebouw 
Het huidige pand is af. Er is te weinig ruimte. Dee bibliotheek wil graag uitbreiden. Tegelijkertijd is 
het gebouw verouderd, met hoge energielasten. We zijn bezig om te kijken wat we kunnen 
verduurzamen, maar investeringen zijn lastig zolang onduidelijk is hoe lang het gebouw nog dienst zal 
moeten doen. 

3. MFA-plannen 
We zijn daarom blij met het initiatief vanuit de gemeente voor een mogelijke Multifunctionele 
Accommodatie (MFA) in Peize. Verschillende lokale partijen – waaronder PiB, Kidscasa, Biblionet, 
de scholen en VV Peize – hebben samengewerkt aan een voorstel. Er ligt al een eerste schets, inclusief 
mogelijke locaties en ruimte-indeling. 
Het MFA is echter in de perspectiefnota voorlopig ‘on hold’ gezet. Dat begrijpen we, maar vinden we 
ook jammer. 

4. Ons verzoek 
We weten dat er middelen aankomen via onder andere Nij Begun en de Regiodeal. Daarom willen wij 
graag nu doorpakken met de planvorming, zodat we klaar zijn om deze in te dienen zodra financiering 
mogelijk is. 
Als vrijwilligers kunnen we dit complexe project niet zelfstandig trekken. We vragen de raad daarom 
om een voorbereidingskrediet voor het aanstellen van een professionele projectleider. Deze kan, 
samen met ons en de andere partijen, een concreet en uitvoerbaar MFA-plan opstellen. Zo zijn we 
voorbereid en kunnen we kansen verzilveren zodra de middelen beschikbaar zijn. 

We zullen dit verzoek nader toelichten op 30 juni 2025 in uw raad.  

Met vriendelijke groet, 
Bestuur St. Dorpshuis Peize e.o. 

 


